
PROTOKÓŁ LVI 
z Sesji Rady Gminy Białogard 

26 lipca 2018 r. 
 
    W posiedzeniu udział wzięło 11  członków Rady Gminy oraz 19 Sołtysów (listy obecności 

stanowią załącznik do protokołu). W posiedzeniu udział wzięli także: Pan Jacek Smoliński - 

Wójt Gminy Białogard, oraz Pani Izabela Czaplejewska - Skarbnik Gminy Białogard, a także 

zaproszeni goście: Pani Iwona Czerwiec Dyrektor Biura Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty, Pan Waldemar Miśko Przewodniczący Zarządu ZMiGDP, Pan Robert Madejski 

Dyrektor Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno Gospodarczych oraz Pan Lucjan Sieradzki 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy. 

   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 10
00

 -

12
35

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. oświaty, kultury, kultury fizycznej i 

sportu oraz obsługi Rady Gminy. 

   Obrady LVI Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 

uczestników posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  

Porządek obrad przedstawia się następująco : 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

-przyjęcie protokołu z LII (nadzwyczajnej), LIII i LIV  (nadzwyczajnej)  Sesji Rady Gminy 

Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Przyjęcie informacji z działalności Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych za 

2017 r. 

5. Przyjęcie informacji z działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty za 2017 r. 

informacji dotyczących planu działania na 2018 r. 

6. Przyjęcie sprawozdania oraz oceny zasobów pomocy społecznej Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Białogardzie za 2017 rok. 

7. Informacja o wysokości środków funduszu sołeckiego przypadających na poszczególne 

sołectwa na rok 2019, 
8.Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2018 r; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2018-2034; 

c) w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości 

działki gruntu stanowiącej własność Skarbu Państwa - Pękanino; 

d) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki gruntu 

stanowiącej własność Skarbu Państwa - Stanomino 

e) sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości niezabudowanej, 

oznaczonej geodezyjnie nr 122/2 położonej w obrębie ewidencyjnym Podwilcze; 



f)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego położonego 

w Sińcach; 

g)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego położonego 

w Żytelkowie;  
h) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki gruntu 

stanowiącej własność Skarbu Państwa - Rychówko; 

i) sprzedaży w drodze bezprzetargowej prawa własności nieruchomości gruntowej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 72, położonej w obrębie ewidencyjnym Stanomino 
j) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie  kościoła filialnego pw. Chrystusa Króla w 

Pomianowie Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w 

Białogórzynie; 
k) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Białogard. 
9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie LVI Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Do pełnego wyczerpania pierwszego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołów z LII 

(nadzwyczajnej), LIII i LIV  (nadzwyczajnej)  Sesji Rady Gminy Białogard. Pan 

Przewodniczący ogłosił, że w związku z nie wniesieniem w terminie określonym Statutem 

Gminy Białogard - § 22 ust. 2 - do treści ww. Protokołów żadnych poprawek i uzupełnień - 

Rada protokoły przyjęła.  

Ad. 2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy. 

W tym punkcie Pan Wójt przedstawił informację o wysokości środków funduszu sołeckiego 

przypadających na poszczególne sołectwa na rok 2019. 

 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły interpelacje i 

zapytania Radnych.  

 

Ad. 4.  Kolejnym punktem było przyjęcie informacji z działalności Stowarzyszenia Inicjatyw 

Społeczno-Gospodarczych za 2017 r. Informację przedstawił Pan Robert Madejski Dyrektor 

Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno Gospodarczych  (prezentacja w załączeniu do 

protokołu). Pan Bogdan Michaliszyn Sołtys Sołectwa Moczyłki, przypomniał, że na jednej z 

poprzednich Sesji Pani Aneta Drąg Wice Przewodnicząca Rady zadała konkretne pytania 

dotyczące Stowarzyszenia Inicjatyw i do dnia dzisiejszego nie ma odpowiedzi. Powiedział, że 

na marcowej sesji głos zabierał Pan Andrzej Siwek który postawił konkretne zarzuty, Pan 

Prezes miał się do nich odnieść i do tej pory nic w dalszym ciągu się nie dzieje, nie ma 

żadnych odpowiedzi. Pan Robert Madejski odpowiedział, że w sądzie będzie się toczyła 

sprawa z Kodeksu karnego przeciwko Panu A. Siwek dotycząca pomówienia. Pan Jan 

Budzyński odpowiedział, że zatrudnienie Pana R. Madejskiego na dwóch stanowiskach w 

dwóch instytucjach  nie koliduje ze sobą. 
Ad. 5. Przyjęcie informacji z działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty za 2017 r. 

informacji dotyczących planu działania na 2018 r. Informację przedstawił Pan Waldemar 

Miśko Przewodniczący Zarządu ZMiGDP (prezentacja w załączeniu do protokołu). Pan Wójt 

poinformował, że brał udział w kilu inicjatywach ZMiGDP. 



Następnie odniósł się do obu sprawozdań, poprosił aby SISG przedstawiało konkretne dane 

dotyczące Gminy Białogard. Pan J. Budzyński przeprosił, że do dnia dzisiejszego nie zostały 

udzielone odpowiedzi na pytania zadane na Sesji w marcu, poinformował, że odpowiedzi 

zostaną przygotowane w najbliższym czasie. 

Kolejnym punktem było przedstawienie przez Pana Lucjana Sieradzkiego  Zastępcę 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, informacji o stanie bezrobocia w Powiecie 

Białogardzkim (prezentacja w załączeniu do protokołu). Pan Jan Budzyński spytał dlaczego 

Urząd zatrudnił w ramach robót publicznych tak mało osób? Pani Anna Zarbock Kadrowa 

przedstawiła zasady zatrudniania pracowników w ramach robót publicznych. Pan Wójt 

odpowiedział, że pracownicy są systematycznie zatrudniani, kupowany jest nowy sprzęt który 

ułatwia prace na terenie gminy. Pan J. Budzyński stwierdził, że mieszkańcy sami wycinają 
zakrzaczenia a powinna to robić gmina, swoimi pracownikami. Pan Wójt odpowiedział, że nie 

wpływają pisma dotyczące takich problemów i w związku z tym On sam nie ma takiej 

wiedzy.  

 

Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania oraz oceny zasobów pomocy społecznej Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Białogardzie za 2017 rok. Sprawozdanie Radni otrzymali wraz z 

materiałami na Sesję, Pani Elżbieta Grygorcewicz-Cupał spytała czy są jakieś pytania 

dotyczące ww. sprawozdań. 
Salę opuścił Radny Pan Marcin Oborski. 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. Pan Przewodniczący poinformował, że 

uchwały były omawiane na wspólnym posiedzeniu Komisji rady Gminy. 

 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2018 rok, zmiany przedstawiła Pani Skarbnik Izabela Czaplejewska. Z sali 

wyszedł Radny Pan Jan Budzyński. 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie. 

 

2) Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 

2018-2034, projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Izabela Czaplejewska 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

 Na salę wrócił Radny Pan Jan Budzyński. 

c) w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości 

działki gruntu stanowiącej własność Skarbu Państwa - Pękanino; 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

d) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki gruntu 

stanowiącej własność Skarbu Państwa - Stanomino. 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

e) sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości niezabudowanej, 

oznaczonej geodezyjnie nr 122/2 położonej w obrębie ewidencyjnym Podwilcze; 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   



 

f)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego położonego 

w Sińcach; 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

g)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego położonego 

w Żytelkowie;  
Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 
h) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki gruntu 

stanowiącej własność Skarbu Państwa - Rychówko; 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

i) sprzedaży w drodze bezprzetargowej prawa własności nieruchomości gruntowej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 72, położonej w obrębie ewidencyjnym Stanomino 
Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   
 
 
j) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie  kościoła filialnego pw. Chrystusa Króla w 

Pomianowie Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w 

Białogórzynie; 
Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 
k) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Białogard. Pan 

Wójt poinformował, że dzisiejsza uchwała dotyczy projektu regulaminy, po zatwierdzeniu go 

przez Wody Polskie Rada Gminy będzie głosowała już regulamin. 
Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

Ad. 8. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. 

Pani A. Drąg spytała kiedy otrzyma odpowiedzi na pytania dotyczące SISG? Pan Jan 

Budzyński odpowiedział, że na kolejną Sesję zostaną przygotowane odpowiedzi. 

Pani Zofia Legięć Sołtys Sołectwa Żelimucha poprosiła o interwencję w sprawie 

samochodów ciężarowych jeżdżących do plantacji borówki, samochody jeżdżą bardzo 

szybko. Pan Wójt odpowiedział, że trzeba zastanowić się w jaki sposób ten problem 

rozwiązać. 
Mieszkaniec miejscowości Gruszewo spytał jak wygląda temat usuwania barszczu 

Sosnowskiego? I dlaczego w Gruszewie nie ma świetlicy ani miejsca gdzie mieszkańcy 

mogliby się spotykać?  Pan Wójt odpowiedział, że zbyt długo trwa procedura od złożenia 

wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska do otrzymania środków, w 

najbliższym czasie wyłoniony zostanie wykonawca. Jest to dosyć późno jednak gminy nie 



stać na tak duży wydatek. Natomiast odnośnie miejsca spotkań dla mieszkańców został 

złożony wniosek do Lokalnej Grupy Działania, niestety trzeba czekać na rozstrzygnięcie. 

  

Ad. 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego 

dotyczące przyznania dotacji dla dwóch parafii z terenu Gminy Białogard. 

Pan Damian Janusiak Sołtys Sołectwa Kościernica poprosił o spotkanie sołtysów, Pan 

odpowiedział, że zaplanowane jest spotkanie po dzisiejszej Sesji, poprosił Sołtysów o 

pozostanie na Sesji. 

Ad 10. Zamknięcie LVI Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów LVI Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Joanna Czupreta  


